
 

                                                

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

日期 活動名稱 

6-8/5 戶外教育營(P5) 

6-23/5 「升中全面睇」升中預備小組 

8/5-5/6 「抗壓小先鋒」小組 (P4-5) 

9/5 

賽馬會童心表達藝術計劃  

Jockey Club Expressive Arts Programme for Children 之  

「社區遊學團」活動 

10/5 參觀 T-Park (P4) 

11/5 聯校家長義工親子同樂日 

14-28/5 「小領袖訓練」活動 (P4-6) 

16/5 第三次家長日 (P1-5) 

22/5 成長的天空<結業禮及家長教師分享會> (P4) 

24/5 香港學校戲劇節公開演出 

8/6 – 28/8 小一新生入學家長會及「齊來做個多元 STEM達人」進階課程 

19-26/6 「正向大使」活動 (P4-6) 

25/6 家長義剪服務 

4/7 三十周年校慶暨畢業禮 

 

樂善堂劉德學校 

二零一九年七月份簡訊 

  校園點滴（第七十六期） 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                    Adventure Ship              By Doris Fung 

                                                          5B Oscar 

                                                          6A Daniel 

                                                          6A Yoyo 

     ‘It’s amazing! It’s wonderful! It’s gorgeous!’ are the strong expression when the students got on 

the adventure sailing boat. In April, a crew of 60 students, teachers and staff went on a boat trip at 

Stanley. To many, the trip seemed to be an amusing one. Actually, it was an educational and mental 

training. 

 

     Adventure Ship Organization is sponsored by a group of donators and volunteers, targeting youth 

by providing them with a supportive environment to learn, to play and to grow. Simultaneously, our youth 

acquire some hidden knowledge such as appreciation, caring and social communication. 

 

     Oscar, one of the Primary Five participants reflected that the trip was so exciting. The most 

unforgettable activity was the ‘Rainbow Bridge’. When he played on it the second time, he was trying all 

the effort to face the challenges. At the same time, he found his schoolmates start to help one another, not 

because it was a competition, but just a goal completion.  

   

     The swing and the jump were both demanding and exhausting. Daniel from Primary Six remarked 

that some of the schoolmates insisted to hold the swing and was reluctant to release it. It was not a clever 

act. Once your energy is used up, you have to give up and let it off. Even though Daniel is not a beginner 

in swimming, he gulped in some salty water. 

 

Yoyo was so scared after the first jump. She was afraid to have the second jump. She drank several 

mouths of seawater and got stuffed with her nose. She was in panic with the altitude of the jump. Her feet 

shook and her heart beat so fast. For the second jump, she wanted was to escape. However, the trainer 

stood firm. Magically, with much support and encouragement, she overcame everything. She did it 

eventually. Her weakness was gone. Her confidence exceeded her fear.  

 

Many a time, problem solving and self reflection are done on papers. Yet, self esteem, self 

resilience and team spirit can be achieved through experience, communication and participation. 

Whoever reads this, treasure your experience and recall all the reminiscences you have owned in life. 

QTN Robot in STEM 機械人 

本年度的 QTN 計劃增設初階及進階課程，初階課程由陳鳳君老師、黎宇軒老師

及古博熙老師教授 P.4 學生製作「我是力王」六足機械人和蹦跳機械人;而進階課程

則由陳小天主任、陳淑玲老師及陳秀雯老師教授 P.5- P.6 學生製作格鬥機械人及十

二碼足球機械人。學生於製作過程中雖遇到不同的困難，但仍努力不懈地尋找解決

方法，令機械人在比試中活動得更順 自如，這種探究精神實在值得欣賞! 

本年度的機械人研發小隊更於 2019 STEM 2.0 比賽中取得一亞二季的佳績! 希

望各同學愉快享受 STEM 學習活動，體現「我要做個 STEM 達人」的校本目標:) 



 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

學業進步獎 

1A温彬熙  1B黎儀洪  2A蔡嘉怡 

2B 潘峻晞  2C麥嘉揚  3A謝紫悠 

4A 陳俊銘  5A鍾卓霖  5B康 駿 

6A 吳碧琦 

品行優異獎 

1A謝梓楓  1B陳梓欣  2A何紫瀅 

2B張膺焯  2C葉沛陽  3A謝紫悠 

4A陳伊欣  5A丘嘉樂  5B毛紫晴 

6A李嘉盈 

至尊金章 

1B 陳梓欣 鄧德林 

2A 李芷欣 

2B 張膺焯 

4A 林嘉偉 鮑進飛  

九龍樂善堂轄屬小學 

親子冬季校服設計比賽 

冠軍    亞軍     季軍 

5A康 業   1B 許煒恩   5A 葉樂瑤 

優異獎   

5A周嘉玲 5A李天賜 2B呂愷滔 

畢業典禮場刊封面設計獎 
3A 王耀楸 

表揚教師計劃 
陳鳳君老師 
盧韵菲老師 

 

 

優秀教師選舉 
陳小天主任 
馬敏婷老師 

 

 

樂善堂劉德學校校友會獎學金  

1B 黃鈞泓   2C 鄭智仁 

5A 盧曉嵐   5B 賈俊銘 

 

第一名 

1B 王兆添 

2C RONEL 

3A 李嘉晴 

4A 譚子浩 

5A 李天賜 

6A 李慧欣 

學科優異獎 

中文科 

1B 王兆添  2A 李芷欣  3A 王耀楸  4A 譚子浩  5B 呂嘉軒  6A 林嘉浩 

英文科  

1A 黃睿謙  2C 劉家誠  3A 黃傳康  4A 鮑進飛  5A 鍾弘曆  6A袁俊傑 

數學科 

1B 王兆添  2C 葉沛陽  3A 夏柏霖  4A 喬映潼  5A 李天賜  6A林嘉浩 

常識科 

1B 王兆添  2C 劉家誠  3A 夏柏霖  4A 譚子浩  5B 鄭世榮  6A李慧欣 

音樂科 

1A 張膺鎧  2B 張膺焯  3A 王耀楸  4A 陳伊欣  5A 葉樂瑤  6A李嘉盈 

體育科 

1A 蘇 雋  2A 劉浚其  3A 夏柏霖  4A 鮑進飛  5B 林高翔  6A 王釗新 

視藝科 

1B 蘇允睿  2A 李芷欣  3A 麥僥彤  4A 孔卓翹  5A 康 業  6A 留嘉麗 

電腦科 

1B 王兆添  2B 張膺焯  3A 翁梓軒  4A 譚子浩  5A 葉樂瑤  6A 王釗新 

普通話科 

4A 王 瑾   5A 李天賜  6A 王釗新 

學業優異獎 

第二名 

1A 黃睿謙 

2C 劉家誠 

3A 夏柏霖 

4A 陳伊欣 

5A 葉樂瑤 

6A 王釗新 

第三名 

1B 陳梓欣 

2B 張膺焯 

3A 謝紫悠/翁梓軒 

4A 黃曉彤 

5B 呂嘉軒 

6A 林嘉浩 

畢業典禮邀請咭設計獎 

5A 康 業 

「李聖潑 STEAM 教育基金」獎學金 

6A 王釗新 

 

九龍樂善堂轄屬小學 

親子夏季校服設計比賽 

冠軍    亞軍     季軍 

1B 許煒恩   5A康 業   5A 葉樂瑤 

優異獎   

5A 周嘉玲 5A李天賜 2B呂愷滔 



 

 

粵語組 

傑出劇本獎、 

傑出導演獎、 

傑出合作獎、 

傑出舞台效果獎、 

評判推介演出獎、 
傑出演員獎 

（5B 鄭世榮、5B郭 靖、6A 李慧欣、6A溫麗馨） 

 

戲劇組成員： 

1B 陳領峰 

2A 蔡嘉怡 李芷欣  

2B 陳卓風 李映翹 

2C 周穗瀾 馮巧喬 閻可穎 

3A 李嘉晴 謝紫悠 崔巧晴 王耀楸 翁梓軒 

4A 喬映潼  

5A 陳翠兒 蔡子軒 黃栢淇 葉樂瑤 周嘉玲 

5B 鄭世榮 蔡俊賢 郭 靖 林高翔 毛紫晴 蘇華儀 康 駿  

關浩鋒 張 鈴 

   6A 李嘉盈 李慧欣 林嘉浩 溫麗馨 黃萬天 王釗新 吳姻儀 

翁柏瑤 鍾偉禧 


